
 
Oppsummeringsmøte: Politisk møte 10. august 2016 

 

Tromvik utviklingslag, Fiskarlaget  Ref: 2016O1  16.aug  2016 kl 19:00 

Referent:  Peter Utnes 
Sted:  
Grendehuset 

 

Tilsted oppsummeringsmøte den 160810 : 
Tromvik Utviklingslag: AnneBirgitte Fyhn, DanØrjan Robertsen, Peter Utnes, Bjarnhild Olufsen 
Fiskarlaget: Roar Robertsen, MariAnn Johansen, Oddgeir Lindrupsen 
Sak nr.   Sak  Kommentar og behandling 
1  10. aug   Hvordan har 

vi opplevd besøket 
Tilstede 10. august:  
 
Tromvik Utviklingslag (utviklingslaget@tromvik.no): 
Anne Birgitte Fyhn  leder 
Alvin Berntsen 
DanØrjan Robertsen 
Ragnhild Johansen 
Bjarnhild Olufsen 
Peter Utnes  sekretær 
 
Tromsø kommune: 
Formannskapet: 
Jarle Aarbakke – Ap – varaordfører 
Ingrid M Kielland, gruppeleder SV 
Erlend Svardal Bøe  Høyre 
Jens Ingvald Olsen  Rødt 
Anna Amdal Fyhn – Høyre 
 
Pål Julius Skogholt  nestleder for byutvikling, transport og miljø 
Ellen Zahl Jonassen  ordførerens rådgiver 
Magne Amundsen  næringssjef 
 
Troms Fylkeskommune: 
Bjørn Kavli   Samferdsels og miljøsjef 
 
Andre: 
Arne Luther – tidligere regiondirektør (Fiskeridirektoratet Troms) og medlem av 
kommunalt havneutvalg (2009) 
 
Tromvik Fiskarlag (tromvik.fiskarlag@gmail.com) 
Roar Robertsen – leder  
Håkon Robertsen – nestleder  
MariAnn Johansen – sekretær Oddgeir Lndrupsen  
Johnny Jensen 
 
Tromvik Fiskebruk (Norway Seafoods A/S): 
Erling Robertsen 
 
Ordstyrer: 
Knut Johansen 
 
Media: 
iTromsø – renate@itromso.no 
Fiskeribladet Fiskaren  jorn.hagen@fbfi.no 
Kyst og fjord  trond@kystogfjord.no 
Nordlys  lindavs@nordlys.no 
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Nedenfor en gjengivelse av de ulike begivenhetene.  
 
Bussturen: 
Gjennomført fint med god informasjon, kaffe og muffins.  
Jarle Aarbakke dro med lastebilen til brøytesjåfør Frank Hay.   
Ellen Zahl Jonassen forstod ikke hvorfor det har blitt gjort noe tidligere. Svaret er at Tromvik 
har ikke nådd opp på prioriteringslistene.  
 
Fiskebruket: 
Godt innblikk i hvordan fiskebruket driftes.  
Et nytt forslag til mollo har blitt utarbeidet i mai/juni 2015. Denne må spores opp, og 
oversendes til Kystverket. Det er mulig dette dokumentet ligger hos Øyvind Rasmussen. 
En ny mollo gir liggeplasser for større båter. 
 
Molloen: 
Gjestene var imponert hvor mange båter som ligger i Tromvik havn. 
Jens Ingvald Olsen tok også spilloljesaken opp i media, og sier at dette er kommunens 
ansvar og han har meldt saken videre til Britt Elin Steinveg.  
Jens Ingvald meddelte per mail at det er dårlig kommunikasjon mellom rådhuset og remiks, 
og at dette må løses snarlig.  
Avgift på smøreolje, mineraloljeavgift og miljøavgift som betales til myndigheten burde 
dekke kommunens økonomiske utgifter for å ivareta miljøet og ordne opp i spilloljetanken. 
 
Skolen: 
Skogholt og de øvrige politkerene synes bassenget var flott.  
Deltakerene var imponert over at Velferden var kåret til Norges beste velferd. 
Ellen Zahl Jonassen gledet seg til den offentlige åpningen av bassenget.  
Opplyste politikerne at Gjensidige Stiftelsen har bevilget 120 000. Dette er en god 
påminnelse at lag og foreninger sammen med kommunen kan søke dit.  
 
Grendehuset: 
Presentasjonsrunde skulle vært gjennomført. 
Bjørn Kavli mente at kommunepolitikerne måtte hjelpe til å prioritere Tromvik som vei for at 
fylket skal kunne bevilge midler.  Jarle Aarbakke lover at en verdiskapningsanalyse skal 
gjennomføres. Denne analysen vil styrke vår prioritering opp mot de kriteriene som stilles i 
NTP.  Politikerne fikk et godt innblikk i næringslivet og det sosiale (servering av hjemmelaget 
fiskeburger, påfulgt med kaffe og kaker). En 15 minutters presentasjon ble holdt for å 
orientere politikerne om veien og hamna (lenke). Politerkne (bl.a. Anna Amdal Fyhn) 
kontaktet Utviklingslaget på mail for å etterlyse om presentasjonen var offentligjort samme 
kveld.  Leder ved fiskebruket Erling Robertsen nevner at de ønsker en økning i omsetning til 
100 – 200 millioner over en 5 års periode. Dette i forbindelse med økt etterspørsel, 
effektivisering av drift, utbygging og mottak av større båter dersom ny havn kommer på 
plass. Båter med last opp mot 700 tonn vil gi omsetning på flere hundre millioner.  
 
Tur over til Rekvik: 
OddGeir Lindrupsen (ansvarlig for brøyting over til Rekvik), meddeler at to ganger har det 
skjedd ulykker i storsvingen ned fra eidet til Rekvik. Den ene gangen gikk en bil utfor, og 
rullet rundt flere gangen. Den andre gangen ble en bil hengende på autovernet. 
Denne svingen burde skiltes slik at man kan være oppmerksom på den. Det vil være 
særdeles viktig på vinteren hvor glatt veibane, flatt lys, og store skavler gjør at man ikke 
klarer å bremse før det er for sent. Viktig å argumentere at det er enormt med turisttrafikk 
til Rekvik for å få denne veien utbedret. Politikerne besøkte Rekvik Skole og var meget 
fornøyd med omvisning der med representant Ragnhild Johansen fra Rekvik Vel som mottok 
Tromsø kommunes kulturvernpris i 2015. 
 
Flott møte med politikerne, og bra engasjement fra bygda og de ulike lag og foreningene. 
Skulle også hatt noen fra Kystverket med på dette møtet.  
 
Jan Deyk ordnet med egen side for denne dagen på tromvik.no: 
http://www.tromvik.no/index.php/fylkesvei57/vennebesokfraradhuset2016 
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Erlend Svardal Bøe kommer til klippfiskdagen 27. august 2015, og vil være fadder for 
Tromvik i de sakene som har blitt tatt opp på politkermøtet.  
 
Kristin Røymo kontaktes for å få vite hennes innstilling til FV57 og hamneutbygging. Dette 
håper vi kommer i media gjennom Kyst og Fjord. 
 
Taxisjåføren opplyste at akseltrykk større enn 6 tonn ikke har lov til å kjøre på veien (gjelder 
bare under vårløsningen?).   
 
Anne har sendt mail til næringssjefen med kopi til formannskapet, der etterspørres hva som 
skjer med det dokumentet Øyvind Rasmussen utarbeidet i kjølvannet av møtet 10.mai. 
 
Vedtak: Dokumentet for ny mollo må videresendes til Kystverket. Roar Robertsen i 
Fiskarlaget spør Erling Robersten (leder, Fiskebruket) om å få klarhet i dette. Her kan 
Lakseide kontaktes. 
 
Etterspør skilting på Rekvik veien. 
 
Se til at problemet med spilloljetanken løses ( følge opp kontkt med Jens Ingvald Olsen).  
 
Videresende program for Klippfiskdagen til Erlend Svardal Bøe.  

2  Medias rolle 
 

En rekke medieoppslag er tilgjengelig. Disse ligger ute her. God mediedekning. 

3  Veien videre  Ordføreren må ta saken vår videre til fylket.  
 
Vedtak: Skrive brev til ordføreren.  
 
Anne foreslår å be fylkeskommunen v /Kavli om å skilte baken opp fra Grøtfjord 
slik at trafikk opp bakken har forkjørsrett g at trafikk nedover kan bruke 
utkjøringene som møteplass. Møtet samtykket i dette. 
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